



شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

DATE : July 21, 2025

الكويت في : 21 يوليو 2025

Ref : SNM/OC/141/25

المرجع : SNM/OC/141/25

To : Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت . المحترمين .

To : Capital Markets Authority

السادة / هيئة أسواق المال . المحترمين .

After Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

**Subject : Supplementary Disclosure Regarding
the Results of the Capital Increase Subscription
for SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)**

**الموضوع : إفصاح مكمل بخصوص نتائج
اكتتاب زيادة رأس المال لشركة مجموعة سنام
القابضة (ش.م.ك.ع)**

Reference to the above-mentioned subject, and in compliance with the requirements of the article of disclosures of essential information from book Ten (Disclosure and Transparency) of the bylaws of the Capital Markets Authority Law and Regulating Securities Activities and its amendments, and accordingly, attached is the supplementary disclosure form .

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، والتزاما بمتطلبات الإفصاح عن المعلومات الجوهرية من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته .

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل .

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،،

Best Regards ,,,

د. سليمان طارق العبدالجادر

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Dr. Sulaiman T. Al-Abduljader

Vice Chairman & CEO





شركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)
SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)

Supplementary disclosure Form		نموذج الإفصاح المكمل
Date:	July 21, 2025	التاريخ:
Listed Company Name:	اسم الشركة المدرجة:	
SANAM Group Holding Company K.P.S.C	شركة مجموعة سنام القابضة ش.م.ك.ع	
Disclosure Title :	عنوان الإفصاح :	
Supplementary Disclosure Regarding the Results of the Capital Increase Subscription for SANAM Group Holding Company (K.P.S.C)	إفصاح مكمل بخصوص نتائج اكتتاب زيادة رأس المال لشركة مجموعة سنام القابضة (ش.م.ك.ع)	
Date of previous disclosure	20/07/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Developments that occurred to the disclosure:	التطور الحاصل على الإفصاح:	
We would like to inform you that, with reference to the full subscription of the offered shares in the capital increase of SANAM Group Holding Company (K.P.S.C.), the subscription coverage ratio has reached approximately 618% of the total offered shares. The allocation of shares and the refund of any excess amounts, will be carried out in accordance with the timeframes specified in the Prospectus.	نحيطكم علماً أنه بشأن تغطية كامل عدد أسهم الطرح في زيادة رأس مال شركة مجموعة سنام القابضة، نود الإفادة بأن نسبة التغطية قد بلغت ما يقارب 618% من إجمالي الأسهم المطروحة. وسيتم الانتهاء من إجراءات تخصيص الأسهم ورد فوائض المبالغ وفقاً للمدد الزمنية المحددة في نشرة الاكتتاب.	
Effect of the Material Information on the Company Financial Position (if any) :	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) :	
No Impact	لا يوجد	

7/11



8/